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Or-RG.0012.2.2.2015 

Protokół nr 2/2015 

z posiedzenia Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu Rady 

Gminy Pruszcz Gdański w dniu 24.03.2015 r. 

Komisja obradowała w następujących sprawach : 
1.  projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2015 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
2. projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Pruszcz Gdański 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
3. projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Gdańskim 
dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Żuławski 
Tulipan”   
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
4. projektu uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 
gminy środków stanowiących fundusz sołecki 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, przy 5 głosach za, 1 przeciw i 1 
wstrzymującym się.  
5. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Pruszcz 
Gdański, złożonej przez pana X  
Komisja jednogłośnie jest za odrzuceniem skargi.   
6. projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki w Rotmance stanowiącej własność 
gminy Pruszcz Gdański 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
7. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/74/2012 Rady Gminy Pruszcz 
Gdański z dnia 10 września 2012 r. w sprawie podziału gminy Pruszcz Gdański na 
stałe obwody głosowania oraz ustalenie ich numerów, granic oraz siedzib 
obwodowych komisji wyborczych 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
8. projektu uchwały w sprawie wystąpienia gminy Pruszcz Gdański ze stowarzyszenia 
pn. Związek Miast i Gmin Morskich 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
9. projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Pruszcz 
Gdański, złożonej przez X  
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, przy 5 głosach za i 2 wstrzymujących się.  
10- wniosek radnego K. Kardasińskiego w sprawie projektu drogi ul. Młyńskiej w 
Żukczynie.  
Radny proponuje, żeby za kwotę przeznaczoną na ul. Młyńską dołożyć wykonanie projektu 
ul. Czeremchowej, z uwagi na to, że prawdopodobnie środki przeznaczone na ul. Młyńską 
wystarczą na zrealizowanie obydwóch projektów.  
 

     Podpisy członków Komisji:  

1- Karol Karc………………………………………………….. 

2- Krystyna Białek……..……………………………………… 

3- Chmielowiec Weronika…….……………………………… 

4- Magdalena Migowska……………………………………… 

5- Janusz Sampolski…………………………………………... 

6- Maciej Wysocki……………………………………………… 

7- Paśko Krzysztof……………………………………………… 
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8- Kardasiński Karol………………………………………………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


